

Huaxia South Chinese School Weekly News

June 13, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！

时光飞逝，本周六是 2017—2018 年度的最后一天。很快就是暑假了，希望大家一切顺利！

本周六将是学校的毕业典礼，请大家准时到学校，并将孩子们送到各自的班级。老师们将在 1:55 将孩子们带到礼堂入座。毕业典礼将在 2:00 开始，请家长们提前到礼堂就坐，请注意前排的位置将保留给孩子们，如有疑问，请咨询当天在现场的 PTA。当天的所有表彰和表演将于 4:30 左右结束。

华夏南部中文学校 2017—2018 新学年注册将于今晚 10 点(6 月 13 日) 开放。提前注册将在 7 月 13 日结束，请大家抓紧注册。如果有问题，请电邮 regadmin@hxsouth.org

本学年的所有董事会决议，包括本学年学费变动的决议，将于今晚放到网上，欢迎大家查阅。

祝大家暑假快乐！让我们一起期待更美好的新学年！

叶晶
华夏南部中文学校校长

2018 年 6 月 13 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

Time flies. This Saturday will be the last school day of 2016-2017 school year. The summer is coming, wish everyone a great summer!

This Saturday will be our Graduation Ceremony. Please come to school on time, and send your children to their classroom. Teachers will lead students to the auditorium around 1:55. The ceremony will start at 2:00, please come to auditorium before that time. The front rows are reserved for our students. If you have any question, please feel free to ask our PTAs. The ceremony will be finished around 4:30.

The registration system will be on tonight (6/13/2018) from 10PM. The early registration will be finished on 7/13. If you have any problem, please email to regadmin@hxsoith.org.

All the board meeting minutes included the tuition adjustment agreement will be post online tonight.

WE WISH ALL OF OUR FAMILIES A SAFE AND ENJOYABLE SUMMER! Meanwhile, we are expecting next wonderful school year ahead!

With Warm Regards,
Joyce Chau
HX South Chinese School Principal
6/13/2018